

**COMMISSIONS****CANADIAN RADIO-TELEVISION AND TELECOMMUNICATIONS COMMISSION****NOTICE TO INTERESTED PARTIES**

The following notices are abridged versions of the Commission's original notices bearing the same number. The original notices contain a more detailed outline of the applications, including additional locations and addresses where the complete files may be examined. The relevant material, including the notices and applications, is available for viewing during normal business hours at the following offices of the Commission:

- Canadian Radio-television and Telecommunications Commission Examination Room, 1 Promenade du Portage, Room 201, Hull, Quebec K1A 0N2, (819) 997-2429 (Telephone), (819) 994-0218 (Facsimile), (819) 994-0423 (TDD);
- Bank of Commerce Building, 10th Floor, Suite 1007, 1809 Barrington Street, Halifax, Nova Scotia B3J 3K8, (902) 426-7997 (Telephone), (902) 426-2721 (Facsimile), (902) 426-6997 (TDD);
- Place Montréal Trust, Suite 1920, 1800 McGill College Avenue, Montréal, Quebec H3A 3J6, (514) 283-6607 (Telephone), (514) 283-3689 (Facsimile), (514) 283-8316 (TDD);
- The Kensington Building, 1810–275 Portage Avenue, Winnipeg, Manitoba R3B 2B3, (204) 983-6306 (Telephone), (204) 983-6317 (Facsimile), (204) 983-8274 (TDD);
- 800 Burrard Street, Suite 1380, Vancouver, British Columbia V6Z 2G7, (604) 666-2111 (Telephone), (604) 666-8322 (Facsimile), (604) 666-0778 (TDD).

Interventions must be filed with the Secretary General, Canadian Radio-television and Telecommunications Commission, Ottawa, Ontario K1A 0N2, together with proof that a true copy of the intervention has been served upon the applicant, on or before the deadline given in the notice.

LAURA M. TALBOT-ALLAN  
*Secretary General*

**CANADIAN RADIO-TELEVISION AND TELECOMMUNICATIONS COMMISSION****PUBLIC NOTICE 1997-120***Ontario Region*

1. Toronto, Ontario  
Standard Broadcast Productions Limited (“Sound Source”)  
To renew the English-language radio network licence for the purpose of broadcasting the basketball games of the Toronto Raptors for the 1997–98 and 1998–99 seasons.
2. Toronto, Ontario  
Vision TV:Canada’s Faith Network/Réseau Religieux Canadien (Vision TV)  
To amend its condition of licence pertaining to the distribution of advertising material by increasing the permissible amount of advertising from the current 6 minutes to a maximum of 12 minutes per hour.

Deadline for intervention: October 31, 1997  
September 25, 1997

[40-1-o]

**COMMISSIONS****CONSEIL DE LA RADIODIFFUSION ET DES TÉLÉCOMMUNICATIONS CANADIENNES****AVIS AUX INTÉRESSÉS**

Les avis qui suivent sont des versions abrégées des avis originaux du Conseil portant le même numéro. Les avis originaux contiennent une description plus détaillée de chacune des demandes, y compris les lieux et adresses où l’on peut consulter les dossiers complets. Tous les documents afférents, y compris les avis et les demandes, sont disponibles pour examen durant les heures normales d’affaires aux bureaux suivants du Conseil :

- Salle d’examen du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes, 1, promenade du Portage, Pièce 201, Hull (Québec) K1A 0N2, (819) 997-2429 (téléphone), (819) 994-0218 (télécopieur), (819) 994-0423 (ATS);
- Édifice de la Banque de Commerce, 10<sup>e</sup> étage, Pièce 1007, 1809, rue Barrington, Halifax (Nouvelle-Écosse) B3J 3K8, (902) 426-7997 (téléphone), (902) 426-2721 (télécopieur), (902) 426-6997 (ATS);
- Place Montréal Trust, Bureau 1920, 1800, avenue McGill College, Montréal (Québec) H3A 3J6, (514) 283-6607 (téléphone), (514) 283-3689 (télécopieur), (514) 283-8316 (ATS);
- Édifice The Kensington, Pièce 1810, 275, avenue Portage, Winnipeg (Manitoba) R3B 2B3, (204) 983-6306 (téléphone), (204) 983-6317 (télécopieur), (204) 983-8274 (ATS);
- 800, rue Burrard, Bureau 1380, Vancouver (Colombie-Britannique) V6Z 2G7, (604) 666-2111 (téléphone), (604) 666-8322 (télécopieur), (604) 666-0778 (ATS).

Les interventions doivent parvenir au Secrétaire général, Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes, Ottawa (Ontario) K1A 0N2, avec preuve qu’une copie conforme a été envoyée à la requérante, avant la date limite d’intervention mentionnée dans l’avis.

*La secrétaire générale*  
LAURA M. TALBOT-ALLAN

**CONSEIL DE LA RADIODIFFUSION ET DES TÉLÉCOMMUNICATIONS CANADIENNES****AVIS PUBLIC 1997-120***Région de l’Ontario*

1. Toronto (Ontario)  
Standard Broadcast Productions Limited (« Sound Source »)  
En vue de renouveler la licence de réseau radiophonique de langue anglaise pour retransmettre les matches de basketball des Raptors de Toronto pendant les saisons 1997-1998 et 1998-1999.
2. Toronto (Ontario)  
Vision TV:Canada’s Faith Network/Réseau Religieux Canadien (Vision TV)  
En vue de modifier la condition de licence relative à la distribution de matériel publicitaire afin d’augmenter la quantité de publicité de 6 minutes à un maximum de 12 minutes par heure.

Date limite d’intervention : le 31 octobre 1997  
Le 25 septembre 1997

[40-1-o]

**CANADIAN RADIO-TELEVISION AND  
TELECOMMUNICATIONS COMMISSION****DECISIONS**

The complete texts of the decisions summarized below are available from the offices of the CRTC.

97-550 *September 24, 1997*

Regina Cablevision Co-operative  
Regina, Saskatchewan

Approved—Distribution of a U.S. superstation specified in Section B of the list of Part II Eligible Satellite Services and distribution of the signal of that superstation within a discretionary package.

97-551 *September 24, 1997*

Vidéotron ltée  
Montréal, Québec, etc., Quebec  
CF Cable TV inc.  
Montréal, Quebec  
TDM Newco inc.  
Terrebonne, Mascouche, etc., Quebec

Laurentien Câble TV inc.  
Hull, Buckingham, etc., Quebec, and Rockland, Ontario

Approved—Distribution of WFFF-TV (FOX) Burlington, Vermont.

97-552 *September 24, 1997*

Transvision Plus inc.  
Granby, Cowansville and Waterloo, Quebec

Approved—Distribution of WFFF-TV (FOX) Burlington, Vermont.

97-553 *September 24, 1997*

Fundy Cable Ltd./Ltée  
Bathurst, Campbellton, etc., New Brunswick

Approved—Distribution, at the licensee's option, of WUHF-TV (FOX) Rochester, New York, as part of the basic service.

97-554 *September 24, 1997*

BBS Ontario Incorporated  
Pembroke and Ottawa, Ontario

Approved—Increase of the effective radiated power of its transmitter in Pembroke from 253 000 watts to 259 000 watts.

97-555 *September 24, 1997*

Shaw Cablesystems (Manitoba) Ltd.  
MacGregor and Portage la Prairie/Southport, Manitoba

Approved—Acquisition of the assets of the cable distribution undertakings serving these locations from Shaw Cablesystems Ltd. The licences will expire August 31, 2002.

97-556 *September 24, 1997*

Chetwynd Communications Society  
Chetwynd and Hasler Flats, British Columbia

Approved—Licence for an English-language low-power television programming undertaking at Chetwynd, expiring August 31, 2004.

**CONSEIL DE LA RADIODIFFUSION ET DES  
TÉLÉCOMMUNICATIONS CANADIENNES****DÉCISIONS**

On peut se procurer le texte complet des décisions résumées ci-après en s'adressant au CRTC.

97-550 *Le 24 septembre 1997*

Regina Cablevision Co-operative  
Regina (Saskatchewan)

Approuvé — Distribution d'une superstation américaine figurant à la partie B de la liste des services par satellite admissibles en vertu de la partie II et distribution du signal de cette superstation dans le cadre d'un bloc de services facultatifs.

97-551 *Le 24 septembre 1997*

Vidéotron ltée  
Montréal, Québec, etc. (Québec)  
CF Cable TV inc.  
Montréal (Québec)  
TDM Newco inc.  
Terrebonne, Mascouche, etc. (Québec)

Laurentien Câble TV inc.  
Hull, Buckingham, etc. (Québec) et Rockland (Ontario)

Approuvé — Distribution de WFFF-TV (FOX) Burlington (Vermont).

97-552 *Le 24 septembre 1997*

Transvision Plus inc.  
Granby, Cowansville et Waterloo (Québec)

Approuvé — Distribution de WFFF-TV (FOX) Burlington (Vermont).

97-553 *Le 24 septembre 1997*

Fundy Cable Ltd./Ltée  
Bathurst, Campbellton, etc. (Nouveau-Brunswick)

Approuvé — Distribution, au gré de la titulaire, de WUHF-TV (FOX) Rochester (New York), au service de base.

97-554 *Le 24 septembre 1997*

BBS Ontario Incorporated  
Pembroke et Ottawa (Ontario)

Approuvé — Augmentation de la puissance apparente de son émetteur à Pembroke de 253 000 watts à 259 000 watts.

97-555 *Le 24 septembre 1997*

Shaw Cablesystems (Manitoba) Ltd.  
MacGregor et Portage la Prairie/Southport (Manitoba)

Approuvé — Acquisition de l'actif des entreprises de distribution par câble qui desservent ces collectivités, propriété de la Shaw Cablesystems Ltd. Les licences expireront le 31 août 2002.

97-556 *Le 24 septembre 1997*

Chetwynd Communications Society  
Chetwynd et Hasler Flats (Colombie-Britannique)

Approuvé — Licence de radiodiffusion visant l'exploitation à Chetwynd d'une entreprise de programmation de télévision de langue anglaise de faible puissance, expirant le 31 août 2004.

<p>97-557 September 24, 1997</p> <p>North Cariboo Community FM Stereo Society Quesnel, British Columbia</p> <p>Approved—Licence for a radiocommunication distribution undertaking at Quesnel, to rebroadcast the programs of the CBC English-language Stereo (FM) Network. The licence will expire August 31, 2004.</p>	<p>97-557 Le 24 septembre 1997</p> <p>North Cariboo Community FM Stereo Society Quesnel (Colombie-Britannique)</p> <p>Approuvé — Licence de radiodiffusion visant l'exploitation à Quesnel d'une entreprise de radiocommunication qui retransmettra les émissions du réseau de la Radio anglaise stéréo (FM) de la SRC. La licence expirera le 31 août 2004.</p>
<p>97-558 September 24, 1997</p> <p>Liard First Nation FM Society Watson Lake and Upper Liard, Yukon Territory</p> <p>Approved—Acquisition of the assets of the radio programming undertaking CHWA-FM Watson Lake from Liard Broadcasting Society. The licence will expire August 31, 2003.</p> <p>Approved—Addition of a transmitter at Upper Liard.</p>	<p>97-558 Le 24 septembre 1997</p> <p>Liard First Nation FM Society Watson Lake et Upper Liard (Territoire du Yukon)</p> <p>Approuvé — Acquisition de l'actif de l'entreprise de programmation de radio CHWA-FM Watson Lake, propriété de la Liard Broadcasting Society. La licence expirera le 31 août 2003.</p> <p>Approuvé — Ajout d'un émetteur à Upper Liard.</p>
<p>97-559 September 26, 1997</p> <p>The Partners of Viewer's Choice Canada, a general partnership, on behalf of a corporation to be incorporated Across Canada</p> <p>Approved—Transfer of the assets of the English-language pay-per-view service and the English-language direct-to-home pay-per-view service from the Partners of Viewer's Choice Canada (a general partnership of Netstar Enterprises Inc., Rogers Pay-Per-View Inc. and TMN Networks Inc.), to a corporation to be known as Viewer's Choice Canada Inc. The licences will expire August 31, 2001, in the case of the pay-per-view undertaking, and August 31, 2002, in the case of the direct-to-home pay-per-view undertaking.</p>	<p>97-559 Le 26 septembre 1997</p> <p>Les associés de Viewer's Choice Canada, une société en nom collectif, au nom d'une société devant être constituée L'ensemble du Canada</p> <p>Approuvé — Transfert de l'actif du service de télévision à la carte de langue anglaise et du service de télévision à la carte par satellite de radiodiffusion directe de langue anglaise des associés de Viewer's Choice Canada (une société en nom collectif composée de la NetStar Enterprises Inc., de la Rogers Pay-Per-View Inc. et de la TMN Networks Inc.) à une société qui sera connue sous le nom de la Viewer's Choice Canada Inc. Les licences expireront le 31 août 2001, dans le cas de l'entreprise de télévision à la carte, et le 31 août 2002, dans celui de l'entreprise de télévision à la carte par satellite de radiodiffusion directe.</p>
<p>97-560 September 26, 1997</p> <p>The Partners of Viewer's Choice Canada, a general partnership, on behalf of a corporation to be incorporated Across Canada</p> <p>Approved—Transfer of the 40 percent interest held in Canal Indigo (licensee of a French-language pay-per-view service and a French-language direct-to-home pay-per-view service) from the Partners of Viewer's Choice Canada (a general partnership of Netstar Enterprises Inc., Rogers Pay-Per-View Inc. and TMN Networks Inc.), to a corporation to be known as Viewer's Choice Canada Inc. The licences will expire August 31, 2001, in the case of the pay-per-view undertaking and August 31, 2002 in the case of the direct-to-home pay-per-view undertaking.</p>	<p>97-560 Le 26 septembre 1997</p> <p>Les associés de Viewer's Choice Canada, une société en nom collectif, au nom d'une société devant être constituée L'ensemble du Canada</p> <p>Approuvé — Transfert des actions (40 p. 100) détenues dans le Canal Indigo, titulaire d'un service de télévision à la carte de langue française et d'un service de télévision à la carte par satellite de radiodiffusion directe de langue française, des associés de Viewer's Choice Canada (une société en nom collectif composée de la NetStar Enterprises Inc., de la Rogers Pay-Per-View Inc. et de la TMN Networks Inc.) à une société qui sera connue sous le nom de la Viewer's Choice Canada Inc. Les licences expireront le 31 août 2001, dans le cas de l'entreprise de télévision à la carte, et le 31 août 2002, dans celui de l'entreprise de télévision à la carte par satellite de radiodiffusion directe.</p>
<p>97-561 September 26, 1997</p> <p>Dennis and Lynda Zaharia, on behalf of a company to be incorporated Churchill, Manitoba</p> <p>Approved—Acquisition of the assets of the cable distribution undertaking serving Churchill from McTaggart's Cable Ltd. The licence will expire August 31, 2003.</p>	<p>97-561 Le 26 septembre 1997</p> <p>Dennis et Lynda Zaharia, au nom d'une société devant être constituée Churchill (Manitoba)</p> <p>Approuvé — Acquisition de l'actif de l'entreprise de distribution par câble desservant Churchill, propriété de la McTaggart's Cable Ltd. La licence expirera le 31 août 2003.</p>
<p>97-562 September 26, 1997</p> <p>Rawlco Communications Ltd., on behalf of a company to be incorporated Toronto, Ontario</p>	<p>97-562 Le 26 septembre 1997</p> <p>Rawlco Communications Ltd., au nom d'une société devant être constituée Toronto (Ontario)</p>

Approved—Acquisition of the assets of CISS-FM Toronto from Rawlco Communications Ltd. The licence will expire August 31, 1999.

97-563

*September 26, 1997*

Fabrique de la Paroisse Sainte-Jeanne d'Arc  
Shawinigan-Sud, Quebec

Approved—Broadcasting licence for a French-language religious FM radio programming undertaking at Shawinigan-Sud, expiring August 31, 2004.

[40-1-o]

Approuvé — Acquisition de l'actif de CISS-FM Toronto, propriété de la Rawlco Communications Ltd. La licence expirera le 31 août 1999.

97-563

*Le 26 septembre 1997*

Fabrique de la Paroisse Sainte-Jeanne d'Arc  
Shawinigan-Sud (Québec)

Approuvé — Licence de radiodiffusion visant l'exploitation à Shawinigan-Sud d'une entreprise de programmation de radio FM religieuse de langue française, expirant le 31 août 2004.

[40-1-o]